
    Protokół Nr XVII/20

z  XVII  sesji  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach,  która  odbyła  się  w  dniu
19  lutego  2020  r.  w  sali  Nr  4  Urzędu  Miejskiego  w  Pabianicach
ul. Zamkowa 16.

Stan Radnych – 23
Obecnych –  22
Lista obecności radnych Rady Miejskiej w Pabianicach stanowi załącznik Nr 1
do protokołu.

Radni zostali skutecznie powiadomieni o sesji.

Ad.1.
Przewodniczący Rady Krzysztof Rąkowski otworzył o godz. 8.30 XVII sesję
Rady  Miejskiej  w  Pabianicach.  Powitał  Senatora  RP  Krzysztofa
Kwiatkowskiego,  Radnych,  Prezydenta  z  jego  najbliższymi
współpracownikami oraz pozostałych zaproszonych gości. 

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poinformował,  że  wraz
z zawiadomieniem o zwołaniu sesji Rady Miejskiej doręczony został radnym
porządek obrad stosownie do art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym.
(Zał.  Nr  2)  Poinformował,  że  nastąpiła  zmiana porządku  obrad  XVII  sesji
Rady Miejskiej,  polegająca na wprowadzeniu  w pkt.  3  .  Podjęcie  uchwały
w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  do  łódzkiego  związku
metropolitarnego. Pozostała numeracja wg dalszej kolejności.

Następnie  wobec  braku  propozycji  prowadzący  obrady,  Przewodniczący
Rady Krzysztof Rąkowski zakończył procedowanie tego punktu. 

Ad.2.
dot.  Powołania Komisji Uchwał i Wniosków.
Przewodniczący Rady Krzysztof Rąkowski zaproponował do Komisji Uchwał
i  Wniosków  radnych:  Włodzimierza  Stanka,  Monikę  Urbańska  i  Grażynę
Wójcik.  Zgłoszeni  kandydaci  wyrazili  zgodę  na  pracę  w  Komisji  Uchwał
i Wniosków. 

Następnie  wobec  braku  innych  propozycji  prowadzący  obrady,
Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poddał  pod  głosowanie
zaproponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków. 

Głosowanie:  za  przyjęciem  ww.  składu  –  22,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0 . Ww. skład Komisji został przyjęty jednogłośnie.
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Ad.3.
Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz  omówił  projekt  uchwały
w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  do  łódzkiego  związku
metropolitarnego.  (Zał. Nr 2)  Senator Krzysztof Kwiatkowski jest autorem
projektu ustawy o Łódzkim Związku Metropolitalnym, który już przyjął Senat.
Teraz  trafi  pod  obrady Sejmu.  W dniu  6  lutego  2020 r.  Senat  RP podjął
uchwałę w sprawie wniesienia do Sejmu projektu ustawy o łódzkim związku
metropolitalnym.  Projekt  ustawy senackiej  określa  zasady i  tryb  tworzenia
oraz zasady funkcjonowania  łódzkiego związku metropolitalnego,  zwanego
dalej „związkiem metropolitalnym". Związek metropolitalny byłby zrzeszeniem
miasta Łódź i gmin województwa łódzkiego charakteryzujących się istnieniem
silnych  powiązań  funkcjonalnych  oraz  zaawansowaniem  procesów
urbanizacyjnych,  położonych  na  obszarze  spójnym  pod  względem
przestrzennym,  który  zamieszkuje  co  najmniej  1  000  000  mieszkańców.
U  podstaw  podjęcia  uchwały  senackiej  jest  dostrzeżenie  przez  autorów
projektu  ustawy faktu,  iż  od początku działania  trójszczeblowego systemu
samorządu terytorialnego, obserwuje się procesy demograficzne, społeczne
i  gospodarcze,  a  także  kulturowe,  które  wykraczają  poza  granice
administracyjne  gmin  i  powiatów.  Zgodnie  z  zasadą pomocniczości  gminy
(a  także  ich  związki),  co  do  zasady,  nie  mogą  wykonywać  zadań,  które
wykraczają poza ich granice i kompetencje. Ponieważ do realizowania zadań
specyficznych  dla  metropolii  nie  są  również  uprawnione  inne  jednostki
samorządu terytorialnego: powiaty i województwa, ustawodawca wprowadził
do polskiego porządku prawnego instytucję związku metropolitalnego. Projekt
ustawy  o  łódzkim  związku  metropolitalnym  wychodzi  naprzeciw  licznym
postulatom mieszkańców miast  i  gmin województwa łódzkiego o potrzebie
utworzenia tego rodzaju instytucji. Proponowane przepisy ustawy senackiej
mają  umożliwić  nie  tylko  skuteczne  ustanowienie  łódzkiego  związku
metropolitalnego,  ale  również  zapewnić  mu  zdolność  do  wykonywania
istotnych z punktu widzenia obywateli zadań publicznych. Zgodnie z art. 14
projektu ustawy przyjętej przez Senat, Związek metropolitalny wykonywałby
zadania  publiczne,  w  szczególności  w  zakresie:  kształtowania  ładu
przestrzennego;  rozwoju  społecznego  i  gospodarczego  obszaru  związku
metropolitalnego;  planowania,  koordynacji,  integracji  oraz  rozwoju
publicznego transportu zbiorowego w tym transportu drogowego, kolejowego
oraz  innego  transportu  szynowego,  a  także  zrównoważonej  mobilności
miejskiej; metropolitalnych przewozów pasażerskich; ochrony środowiska, w
tym walki ze smogiem oraz gospodarki odpadami; współdziałania w ustalaniu
przebiegu  dróg  krajowych  i  wojewódzkich  na  obszarze  związku
metropolitalnego; promocji związku metropolitalnego i jego obszaru. Nadzór
nad  działalnością  związku  metropolitalnego,  zgodnie  z  projektem  ustawy,
sprawują Prezes Rady Ministrów oraz wojewoda łódzki, a w zakresie spraw
finansowych -  regionalna izba obrachunkowa. Źródłami dochodów związku
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metropolitalnego  byłyby  między  innymi:  udział  we  wpływach  z  podatku
dochodowego  od  osób  fizycznych  zamieszkałych  na  obszarze  związku
metropolitalnego,  składki  od  gmin  wchodzących  w  skład  związku
metropolitalnego,  dotacje  z  budżetu  państwa.  Przedłożony  Radzie  projekt
uchwały ma charakter wyłącznie wyrażenia woli  Rady do przystąpienia do
łódzkiego związku metropolitalnego, zgodnie z projektem ustawy senackiej
procedura  przystąpienia  do  związku  poprzedzona  jest  konsultacjami
z  mieszkańcami,  stosowną  uchwałą  Rady  oraz  wnioskiem  składanym  do
ministra  właściwego  do  spraw  administracji  publicznej  za  pośrednictwem
wojewody.

Senator  RP Krzysztof  Kwiatkowski  podziękował  Przewodniczącemu  Rady
i Prezydentowi Miasta za zaproszenie i możliwość spotkania z radnymi Rady
Miejskiej. Powiedział, że  Pabianice jest pierwszym z 28 miast województwa
łódzkiego,  które  ma  propozycję  rozważenia  przystąpienia   do  Łódzkiego
Związku Metropolitalnego.   Przedstawił  radnym zasady tworzenia Związku
i korzyści płynące z uczestnictwa w nim.  (Zał.Nr 3) 

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Budżetu i Finansów. 

Przewodnicząca  Komisji  Bożenna  Kozłowska  powiedziała,  że  Komisja
Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  Krzysztof
Rąkowski poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  do  łódzkiego  związku
metropolitarnego.

Głosowanie: za podjęciem uchwały – 22, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
Uchwała Nr XVII/200/20 została podjęta przez Radę. (Zał. Nr 4)

Przewodniczący Rady Krzysztof Rąkowski o godz. 9.05 ogłosił 10 minutową
przerwę.

Przewodniczący Rady Krzysztof Rąkowski o godz. 9.15 wznowił obrady XVII
sesji Rady Miejskiej w Pabianicach

Ad.4.
Skarbnik  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  przedstawiła  projekt  uchwały
w  sprawie  zmian  budżetu  miasta  Pabianic  na  2020  rok.  (Zał.  Nr  5)
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Zmniejsza  się  plan  dochodów  per  saldem  o  kwotę  574.403  zł  z  tytułu:
Zmniejszenia dotyczą: zmniejsza się dochody majątkowe Miasta Pabianic w
związku  z  korektą  wartości  planowanych  wydatków  w  efekcie
rozstrzygniętych przetargów czego wynikiem jest podpisany aneks nr l w dniu
17.12.2019  r.  z  urealnioną  wartością  dofinansowania  z  Funduszu  Dróg
Samorządowych na realizację zadania pn.: „Przebudowa ulicy Warszawskiej
w Pabianicach na odcinku od Dużego Skrętu do granic miasta wraz z budową
kolektora kanalizacji deszczowej do ulicy Widzewskiej" o kwotę 592.373 zł.
Zwiększenia  dotyczą:  zwiększa  się  dochody  bieżące  w  związku
z otrzymaniem dofinansowania z WFOŚiGW na realizację zadania programu
edukacji  ekologicznej  pn.:  „Dbając  o  wody chronimy środowisko"  o  kwotę
17.970,00 zł w PM Nr 15. Zmniejsza się plan wydatków per saldem o kwotę
563.229,59  zł  z  tytułu:  Zmniejszenia  dotyczą:  zmniejsza  się  wydatki
majątkowe  Miasta  Pabianic  w  związku  z  urealnieniem  ich  wartości
i podpisaniem aneksu nr 1 z dnia 17.12.2019 r. do umowy na dofinansowanie
z  Funduszu  Dróg  Samorządowych  zadania  pn.:  „Przebudowa  ulicy
Warszawskiej w Pabianicach na odcinku od Dużego Skrętu do granic miasta
wraz  z  budową  kolektora  kanalizacji  deszczowej  do  ulicy  Widzewskiej"
o kwotę 733.317,05 zł (w tym dofinansowanie z FDS o kwotę 592.373,00 zł
oraz wkład własny o kwotę 140.944,05 zł) w WITiK, zmniejsza się wydatki w
dz. 801, rozdz. 80101 w grupie wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń
o kwotę 1.500,00 zł w SP Nr 1. Zwiększenia dotyczą: zwiększa się wydatki w
związku z otrzymaniem dofinansowania z WFOŚiGW na realizację zadania
programu edukacji ekologicznej pn.: „Dbając o wody chronimy środowisko"
o kwotę 17.970,00 zł w PM Nr 15, zwiększa się wydatki w dz. 854, rozdz.
85401  w  grupie  wynagrodzenia  i  pochodne  od  wynagrodzeń  o  kwotę
1.500,00  zł  w  SP  Nr  1,  zwiększa  się  wydatki  roku  2020  o  środki  nie
wydatkowane w roku  2019 na  realizację  projektu  z  UE pn:  „Podniesienie
kompetencji  cyfrowych  mieszkańców  województw:  kujawsko-pomorskiego
i łódzkiego" w WEKiS o kwotę 113,32 zł,  zwiększa się wydatki  roku 2020
o  środki  nie  wydatkowane  w  roku  2019  na  realizację  projektu  z  UE  pn:
„Nowoczesna  szkoła  -  lepszy  rozwój  dziecka  -  wsparcie  efektywności
nauczania w SP 1 i SP 8 w Pabianicach" o kwotę 11.060,09 zł, zwiększa się
wydatki  majątkowe  na  programie  pn.:  „Modernizacja  i  rozwój  komunikacji
miejskiej  w  Pabianicach"  o  kwotę  140.944,05  zł  na  wkładzie  własnym.
W konsekwencji powyższych zmian skorygowano wynik budżetu w 2020 r.
oraz  przychody  budżetu  z  tytułu  wolnych  środków.  Wynik  budżetu  uległ
zmniejszeniu  o  kwotę  11.173,41  zł.  Po  zmianie  wynosić  będzie  
(-)  48.252.690,94  zł  (deficyt)  i  zostanie  sfinansowany  emisją  obligacji  na
kwotę  42.700.000,00  zł  oraz  wolnymi  środkami  pozostałymi  na  rachunku
bankowym na koniec 2018 r. w kwocie 5.552.690,94 zł (wzrost o 11.173,41
zł).
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Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja  Budżetu  i  Finansów,  Komisja  Gospodarki  Komunalnej
i Inwestycji oraz Komisja Oświaty, Kultury i Sportu.

Przewodnicząca  Komisji  Bożenna  Kozłowska  powiedziała,  że  Komisja
Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Przewodnicząca Komisji Grażyna Wójcik powiedziała, że Komisja Gospodarki
Komunalnej i Inwestycji zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Przewodnicząca  Komisji  Iwona Marczak powiedziała,  że  Komisja  Oświaty,
Kultury i Sportu zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  Krzysztof
Rąkowski poddał  pod  głosowanie   projekt  uchwały  w  sprawie  zmian
budżetu miasta Pabianic na 2020 rok.

Głosowanie: za podjęciem uchwały – 21, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
Uchwała Nr XVII/201/20 została podjęta przez Radę. (Zał. Nr 6)

Ad.5.
Skarbnik  Miasta  Katarzyna  Muszyńska  omówiła  projekt  uchwały
w sprawie  zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy Miejskiej
Pabianice na lata 2020 – 2035.  (Zał. Nr 7)  Aktualizacja WPF spowodowana
jest koniecznością urealnienia dochodów i wydatków budżetu. Szczegółowe
wyjaśnienie zmian obrazuje załącznik nr 3 - „Objaśnienia przyjętych wartości
do WPF Gminy Miejskiej Pabianice na lata 2020-2035”.

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Budżetu i Finansów. 

Przewodnicząca  Komisji  Bożenna  Kozłowska  powiedziała,  że  Komisja
Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  Krzysztof
Rąkowski poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Miejskiej  Pabianice  na  lata
2020 – 2035.

Głosowanie: za podjęciem uchwały – 22, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
Uchwała Nr XVII/202/20 została podjęta przez Radę. (Zał. Nr 8)

5



Ad.6.
Zastępca  Prezydenta  Miasta  Aleksandra  Jarmakowska  –  Jasiczek
przedstawiła  projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej
powiatowi  pabianickiemu  w  formie  dotacji  celowej.  (Zał.  Nr  9)
Nauczyciele  zatrudnieni  w  przedszkolach  i  szkołach  podstawowych  w
Pabianicach,  dla  których  organem  prowadzącym  jest  Miasto  Pabianice,
korzystają z bezpłatnych szkoleń organizowanych przez Powiatowy Ośrodek
Doskonalenia nauczycieli i Doradztwa Metodycznego w Pabianicach. Miasto
nie  ponosi  z  tego  tytułu  dodatkowych  wydatków.  Środki  finansowe
przeznaczone na ten cel są zaplanowane w budżecie miasta Pabianice na
2020 rok. Zgodnie z art. 216 ust. 2 pkt 5 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o
finansach publicznych wydatki budżetu jednostki samorządu terytorialnego są
przeznaczone na realizację zadań określonych w odrębnych przepisach, a w
szczególności  na:  pomoc  rzeczową  lub  finansową  dla  innych  jednostek
samorządu  terytorialnego,  określoną  odrębną  uchwałą  przez  organ
stanowiący jednostki samorządu terytorialnego.

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Oświaty, Kultury i Sportu.

Przewodnicząca  Komisji  Iwona Marczak powiedziała,  że  Komisja  Oświaty,
Kultury i Sportu zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  Krzysztof
Rąkowski poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie udzielenia
pomocy finansowej powiatowi pabianickiemu w formie dotacji celowej.

Głosowanie: za podjęciem uchwały – 22, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
Uchwała Nr XVII/203/20 została podjęta przez Radę. (Zał. Nr 10)

Ad.7.
Zastępca  Prezydenta  Miasta  Aleksandra  Jarmakowska  –  Jasiczek
przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  średniej  ceny
jednostki  paliwowej  w  gminie  miejskiej  Pabianice  na  rok  szkolny
2019/2020  (Zał.  Nr  11)  Ustawą z  dnia  16 października 2019 r.  o  zmianie
ustawy  -  Prawo  oświatowe  oraz  niektórych  innych  ustaw  wprowadzono
zmiany dotyczące refundacji kosztów dowozu dzieci niepełnosprawnych do
szkół  i  przedszkoli  samochodem  prywatnym  przez  rodziców/opiekunów
dziecka. Na tej podstawie rodzice, którzy otrzymują refundację, mogą w ciągu
30 dni  wystąpić do Prezydenta Miasta Pabianic o zmianę umowy, zgodną
z  nowymi  wytycznymi.  Obecnie  do  wyliczenia  kosztów  przewozu  należy
uwzględnić:średnią cenę paliwa; opublikowaną w uchwale Rady Miejskiej w
Pabianicach  na  dany  rok  szkolny;  średnie  spalanie  pojazdu  wg  danych
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producenta; drogę do pracy rodzica/opiekuna dziecka Zgodnie z poniższym
wzorem:  Koszt  =  (a  -  b)x  c  x  d/l  00.  Na  podstawie  cen  w  wybranych
pabianickich stacjach  paliw obliczono średnią  cenę jednostek  paliwowych.
Łódzki Urząd Wojewódzki w Łodzi pismem nr: PNIK-Ł4131.11.2020 z dnia 9
stycznia 2020 r. wniósł zastrzeżenie do zapisu § 3, dotyczącego wejścia w
życie uchwały.  Ustawa z dnia 16 października 2019 r.  o zmianie ustawy -
Prawo Oświatowe oraz niektórych innych ustaw, wprowadza jednolity wzór
zwrotu kosztów przewozu dzieci do szkół przez rodziców własnym środkiem
transportu.  Przepisy  weszły  w  życie  w  trakcie  trwania  roku  szkolnego,  z
chwilą  gdy  większość  umów  z  rodzicami  już  została  zawarta.  Szybkie
wprowadzenie  Uchwały  o  średniej  cenie  paliw  jest  konieczne  do
ewentualnych  zmian  umów już  zawartych  oraz  nowych  ,  które  zawierane
będą  w  trakcie  roku  szkolnego  2019/2020.  Jednak  ze  względu  na
zastrzeżenia Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi zmieniamy zapis w §
3 uchwały, obecnie § 4 projektu uchwały.

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Oświaty, Kultury i Sportu.

Przewodnicząca  Komisji  Iwona Marczak powiedziała,  że  Komisja  Oświaty,
Kultury i Sportu zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  Krzysztof
Rąkowski poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie określenia
średniej ceny jednostki paliwowej w gminie miejskiej Pabianice na rok
szkolny 2019/2020.

Głosowanie: za podjęciem uchwały – 22, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
Uchwała Nr XVII/204/20 została podjęta przez Radę. (Zał. Nr 12)

Ad.8.
Zastępca  Prezydenta  Miasta  Aleksandra  Jarmakowska  –  Jasiczek
przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  dofinansowania  form
doskonalenia  zawodowego  oraz  podziału  środków  dla  nauczycieli
zatrudnionych  w  szkołach  prowadzonych  przez  miasto  Pabianice.
(Zał.  Nr  13)  Zgodnie  z  art.  70a  ustawy z  dnia  26  stycznia  1982 r.  Karta
Nauczyciela  w budżetach organów prowadzących wyodrębnia się środki na
dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli, w tym na organizację
doradztwa zawodowego w wysokości 0,8% planowanych rocznych środków
przeznaczonych na wynagrodzenia osobowe nauczycieli. Organ prowadzący
opracowuje  na  każdy  rok  budżetowy  dofinansowanie  form  doskonalenia
zawodowego oraz podział  środków w oparciu o wnioski  dyrektorów szkół.
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Podział  środków został  pozytywnie zaopiniowany przez związki  zawodowe
działające na terenie miasta Pabianice.

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Oświaty, Kultury i Sportu.

Przewodnicząca  Komisji  Iwona Marczak powiedziała,  że  Komisja  Oświaty,
Kultury i Sportu zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  Krzysztof
Rąkowski poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie
dofinansowania form doskonalenia zawodowego oraz podziału środków
dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez miasto
Pabianice.

Głosowanie: za podjęciem uchwały – 23, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
Uchwała Nr XVII/205/20 została podjęta przez Radę. (Zał. Nr 14)

Ad.9.
Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz  przedstawił  projekt  uchwały
w sprawie  podwyższenia  kapitału  zakładowego Zakładu  Wodociągów
i Kanalizacji Sp. z o.o. (Zał. Nr 15) Nieruchomości położone w Pabianicach
przy: ul. 15 Pułku Piechoty "Wilków" 2, oznaczona jako działki nr 79/2 o pow.
1.209 m2 i  nr  79/1  o  pow.  3.465 m2,  zapisana w księdze wieczystej  LD1
P/00016514/8; 15 Pułku Piechoty "Wilków" 4, oznaczona jako działki nr 77/2
o pow. 850 m2 i  nr  77/1 o pow. 2.172 m2,  zapisana w księdze wieczystej
LD1P/00015178/3  stanowią  własność  Gminy  Miejskiej  Pabianice.  Zakład
Wodociągów  i  Kanalizacji  Spółka  z  o.o.  złożyła  wniosek  o  przeniesienie
prawa  własności  ww.  nieruchomości  na  swoją  rzecz  poprzez  wniesienie
aportu. Przekazanie nieruchomości gruntowej wypełni przesłanki art. 49 kc
w taki sposób, że będzie ona tworzyła wraz z naniesieniami budowlanymi
i roślinnymi część składową przedsiębiorstwa, co umożliwi wprowadzenie na
stan majątku Spółki  omawianego gruntu i  stworzy właściwą formę prawną
realizacji zadań nałożonych przez Gminę na Spółkę. Wartość nieruchomości
gruntowej  określona  została  w  operacie  szacunkowym  wykonanym  przez
rzeczoznawcę majątkowego J.Wojciechowską na kwotę 285.000 zł.

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji.

Przewodnicząca Komisji Grażyna Wójcik powiedziała, że Komisja Gospodarki
Komunalnej i Inwestycji zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.
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Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  Krzysztof
Rąkowski poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie
podwyższenia kapitału zakładowego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji
Sp. z o.o.

Głosowanie: za podjęciem uchwały – 22, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
Uchwała Nr XVII/206/20 została podjęta przez Radę. (Zał. Nr 16)

Ad.10.
Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz  przedstawił  projekt  uchwały  w
sprawie  wyrażenia  opinii  dotyczącej  objęcia  udziałów  przez  Gminę
Miejską Pabianice w związku z podwyższeniem kapitału zakładowego
Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. (Zał. Nr 17)  Nieruchomości
położone w Pabianicach przy: ul. 15 Pułku Piechoty "Wilków" 2, oznaczona
jako działki nr 79/2 o pow. 1.209 m2 i nr 79/1 o pow. 3.465 m2, zapisana w
księdze  wieczystej  LD1  P/00016514/8;  15  Pułku  Piechoty  "Wilków"  4,
oznaczona jako działki  nr  77/2 o pow. 850 m2 i  nr 77/1 o pow. 2.172 m2,
zapisana w księdze wieczystej LD1 P/00015178/3 stanowią własność Gminy
Miejskiej Pabianice. Zakład Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. złożyła
wniosek o przeniesienie prawa własności w/w nieruchomości na swoją rzecz
poprzez  wniesienie  aportu.  Przekazanie  nieruchomości  gruntowej  wypełni
przesłanki  art.  49  kc  w  taki  sposób,  że  będzie  ona  tworzyła  wraz
z naniesieniami budowlanymi i roślinnymi część składową przedsiębiorstwa,
co  umożliwi  wprowadzenie  na  stan  majątku  Spółki  omawianego  gruntu
i stworzy właściwą formę prawną realizacji zadań nałożonych przez Gminę na
Spółkę.  Wartość  nieruchomości  gruntowej  określona  została  w  operacie
szacunkowym  wykonanym  przez  rzeczoznawcę  majątkowego
J.Wojciechowską na  kwotę  285.000 zł.  Gmina  Miejska  Pabianice  obejmie
28  nowych  udziałów  o  wartości  nominalnej  10.000,00  zł,  w  związku
z  podwyższeniem  kapitału  zakładowego  spółki  Zakład  Wodociągów
i Kanalizacji Sp. z o.o., o kwotę 285.000 zł netto, przy czym kwota 5.000 zł
netto  zostaje przekazana na kapitał zapasowy. Zgodnie z § 7 ust. 2 uchwały
Nr  XX/231/11  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  z  dnia  23  grudnia  20lir.
w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji
przez  Prezydenta  Miasta  objęcie  udziałów  o  łącznej  wartości  nominalnej
przekraczającej kwotę 50.000 zł w roku budżetowym wymaga uprzedniego
uzyskania  przez  Prezydenta  Miasta  pozytywnej  opinii  Rady  Miejskiej
wyrażonej w formie uchwały.

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji.
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Przewodnicząca Komisji Grażyna Wójcik powiedziała, że Komisja Gospodarki
Komunalnej i Inwestycji zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  Krzysztof
Rąkowski poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w sprawie wyrażenia opinii  dotyczącej  objęcia  udziałów przez Gminę
Miejską Pabianice w związku z podwyższeniem kapitału zakładowego
Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o.

Głosowanie: za podjęciem uchwały – 22, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
Uchwała Nr XVII/207/20 została podjęta przez Radę. (Zał. Nr 18)

Ad.11.
Zastępca  Prezydenta  Miasta  Aleksandra  Jarmakowska  –  Jasiczek
przedstawiła projekt uchwały w sprawie realizacji przez Miasto Pabianice
Programu „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” - edycja 2019 –
2020,  finansowanego  ze  środków  Solidarnościowego  Funduszu
Wsparcia  Osób  Niepełnosprawnych.  (Zał.  Nr  19)  Program  „Asystent
osobisty osoby niepełnosprawnej" - edycja 2019-2020 r. został opracowany
przez Ministerstwo Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej. Celem Programu jest
wprowadzenie usługi  asystenta jako formy ogólnodostępnego wsparcia dla
osób  niepełnosprawnych  posiadających  orzeczenie  o  znacznym  lub
umiarkowanym stopniu niepełnosprawności. Osoby te będą miały możliwość
skorzystania  z  pomocy  asystenta  m.in.  przy  wykonywaniu  codziennych
czynności,  załatwieniu  spraw  urzędowych  czy  podejmowaniu  aktywności
społecznej.  Program  ma  na  celu  również  przeciwdziałanie  dyskryminacji
i  wykluczeniu społecznemu osób niepełnosprawnych poprzez umożliwienie
im uczestnictwa w wydarzeniach społecznych, kulturalnych czy sportowych.
Program  będzie  realizowany  ze  środków  Solidarnościowego  Funduszu
Wsparcia  Osób  Niepełnosprawnych.  W  ramach  ww.  Programu  Miasto
Pabianice otrzyma wsparcie finansowe w wysokości 100% kosztów realizacji
zadania  w  zakresie  zapewnienia  usług  asystenta  pełnoletnim  osobom
niepełnosprawnym  ze  znacznym  lub  umiarkowanym  stopniem
niepełnosprawności.  Zgodnie  z  zapisami  Programu  Miasto  Pabianice
zobowiązane jest do podjęcia uchwały w celu realizacji ww. Programu.

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Spraw Społecznych.

Przewodniczący  Komisji  Piotr  Duraj  powiedział,  że  Komisja  Spraw
Społecznych zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.
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Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  Krzysztof
Rąkowski poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  realizacji
przez  Miasto  Pabianice  Programu  „Asystent  osobisty  osoby
niepełnosprawnej”  -  edycja  2019  –  2020,  finansowanego ze  środków
Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych.

Głosowanie: za podjęciem uchwały – 22, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
Uchwała Nr XVII/208/20 została podjęta przez Radę. (Zał. Nr 20)

Ad.12.
Zastępca Prezydenta Miasta Marek Gryglewski przedstawił projekt uchwały
zmieniającej uchwałę Nr XVI/194/20 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia
8 stycznia 2020 r.  zmieniającą uchwałę Nr  XXII/278/08 Rady Miejskiej
w Pabianicach z dnia 30 stycznia 2008 r. w sprawie ustalenia wysokości
opłat  za  zajęcie  pasa  drogowego.  (Zał.  Nr  21)  Ministerstwo  Cyfryzacji
pismem z 30.10.2019r. zawiadomiło wójtów, burmistrzów i prezydentów miast
o konieczności obniżenia maksymalnych stawek za zajęcie pasa drogowego
w odniesieniu do obiektów i urządzeń infrastruktury telekomunikacyjnej, gdzie
maksymalna stawka nie  może przekroczyć  0,20zł  za  1  dzień  zajmowania
pasa  drogowego.  Powyższa  zmiana  wynika  z  nowelizacji  ustawy  z  dnia
21.03.1985r.  o  drogach  publicznych  wprowadzonej  ustawą  o  wspieraniu
rozwoju  i  sieci  telekomunikacyjnej  oraz  niektórych  innych  ustaw.
Dostosowanie przepisów wymaga ustalenia opłaty dziennej 0,20 zł za w/w
urządzenia infrastruktury telekomunikacyjnej oraz ograniczenia opłaty rocznej
w  kwocie  nieprzekraczającej  20,00  zł.  W  związku  z  powyższym  projekt
przedmiotowej uchwały zmieniający uchwałę nr XVI/194/20 Rady Miejskiej w
Pabianicach z dnia 8 stycznia 2020r.  zmieniająca uchwałę Nr XXII/278/08
Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 30 stycznia 2008r. w sprawie ustalenia
wysokości  opłat  za  zajęcie  pasa  drogowego  dostosowuje  wysokość  opłat
wskazanych przez Ministerstwo Cyfryzacji.

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji.

Przewodnicząca Komisji Grażyna Wójcik powiedziała, że Komisja Gospodarki
Komunalnej i Inwestycji zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  Krzysztof
Rąkowski poddał pod głosowanie   projekt uchwały zmieniającej uchwałę
Nr XVI/194/20 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 8 stycznia 2020 r.
zmieniającą uchwałę Nr XXII/278/08 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia
30 stycznia 2008 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za zajęcie pasa
drogowego.
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Głosowanie: za podjęciem uchwały – 22, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
Uchwała Nr XVII/209/20 została podjęta przez Radę. (Zał. Nr 22)

Ad.13.
Prezydent  Miasta  przedstawił  projekt  uchwały w sprawie  zatwierdzenia
statutu Schroniska dla Zwierząt w Pabianicach z autopoprawkami. (Zał.
Nr 23) Obowiązujący w schronisku dla Zwierząt Statu, po przeanalizowaniu,
należało  uznać  jako  dokument  niepełny,  nieodpowiadający  aktualnym
potrzebom  Schroniska.  Obecnie  ten  dokument  ma  charakter  prawa
miejscowego.

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Rąkowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji.

Przewodnicząca Komisji Grażyna Wójcik powiedziała, że Komisja Gospodarki
Komunalnej i Inwestycji zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Następnie  wobec  braku  pytań  i  uwag  Przewodniczący  Rady  Krzysztof
Rąkowski poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie
zatwierdzenia statutu Schroniska dla Zwierząt w Pabianicach

Głosowanie: za podjęciem uchwały – 23, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.
Uchwała Nr XVII/210/20 została podjęta przez Radę. (Zał. Nr 24)

Ad.14.
Przewodniczący Rady Krzysztof Rąkowski zamknął obrady XVII  sesji Rady
Miejskiej w Pabianicach o godz. 9.40.

Zał. Nr 25 - Komisja Uchwał i Wniosków
Załączniki ujęte w protokole są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.

       Protokołowała:                                            Obradom przewodniczyli:

     Agnieszka Michel                                           Krzysztof Rąkowski
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